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Inżynier Janusz Waś komentuje doniesienia o kolejnej awarii w
oczyszczalni „Czajka”. Wskazuje, że obecnie funkcjonująca rura
nie jest w stanie osiągnąć wymaganej zdolności przesyłowej. W
opinii eksperta problem z oczyszczalnią polega na tym, że jest
ona za mała na taką ilość ścieków, jaką generuje Warszawa.
Gość „Poranka WNET” ubolewa nad tym, że sprawą „Czajki” nie
zajął się sanepid. Jak podsumowuje Janusz Waś: Lekcją, jaką
musimy wyciągnąć z problemów z „Czajką” powinna być budowa
drugiej oczyszczalni dla lewobrzeżnej Warszawy.
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